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 Tid Tisdagen den 18 juni 2019 kl. 17:30-17:47 
   

 Plats Idrottsförvaltningen, Glasfibergatan 6 

Lokal Stockholm/London 
   

 Justerat Måndagen den 24 juni 2019 §§ 1-6, 8-9 & 11-16 

Omedelbar justering av §§ 7 & 10 tisdagen den 18 juni 

 

 

  

Johan Fälldin                                                                 Lina Hultman  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden  

 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M)   

Minna Thullberg (MP)   

Alexander Lindholm (S)   

Ulla Sjöbergh (S) 

Nike Örbrink (KD) 

  

 
Tjänstgörande ersättare:                                                      

Lina Hultman (V)                                                  för Tobias Johansson (V)  

Camilla Bergman (L)                                                     för Daniele Fava (L)        

Nahman Hanna (S)                                               för Suhur Salahyusuf (S)  

Elin Larsson (C)                                                          för Felicia Junger (V)                                               

 
 

Ersättare:    

Billy Östh (M) 

Michaela Kotschack Thurn (MP)    

Mikael Sundin (M) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, samt personalföreträdare Linda Runcrantz. 
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§ 9 
Idrottshall Nytorps Gärde –utredningsbeslut 
Dnr 08.03.01/411/2019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet för projekt 
idrottshall på Nytorps Gärde.   

 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa av 

fastighetsnämnden framtagning av handlingar för projekt 
idrottshall på Nytorps Gärde, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut, till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 9 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 21 maj 2019. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Fälldin (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Johan Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), Camilla 
Bergman (L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) lämnar 
särskilt uttalande enligt följande: 
Nya idrottshallar behövs när Stockholm växer och därför är det 
positivt att staden nu går vidare med planerna om en idrottshall på 
Nytorps gärde. I stadens budget för 2019 slås fast att 
energiproduktionen baserad på solenergi på bland annat skolor 
och idrottshallar ska öka, detta i enlighet med strategi för 
fossilbränslefritt Stockholm 2040. Eftersom nya hallar byggs för att 
under lång tid ge rekreations- och motionsmöjligheter till 
kommande generationer är det av stor vikt att nybyggnationer 
bidrar till att stadens miljö- och klimatmål uppnås. Därför behöver 
en konstruktiv dialog föras mellan idrottsförvaltningen och andra 
berörda parter för att stärka samarbetet kring klimatstrategins 
genomförande. 
 
Alexander Lindholm (S) ställde frågan varför idrottsförvaltningen tar 
hela investeringskostnaden av denna idrottshall då detta främst är 
en skolidrottshall.  
Förvaltningen svarar att när idrottshallar byggs separat från skolan 
så är det idrottsförvaltningen som tar investeringskostnaden.  
Idrottsförvaltningen och utbildningsförvaltningen samverkar i 
planeringen av fullstora idrottshallar för att tillgodose både skolans 
och föreningslivets verksamhet. De samverkansprojekt där skola 
och idrottshall ska ligga på samma tomt beställs vanligtvis av  
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SISAB och belastar SISABs investeringsbudget och de idrottshallar 
som planeras på en fristående tomt från skolan beställs vanligtvis 
av fastighetskontoret och belastar investeringsbudget för 
idrottsanläggningar. 
 
Billy Östh (M) poängterar att samtliga partier inom den grönblåa 
majoriteten har synpunkter på förläggningen av denna idrottshall 
och anser det mer lämpligt att förlägga den vid Kärrtorps IP. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


